
Alternativet Halsnæs  
Bestyrelsesmøde 9. december 2020 kl. 19.00 - 21:00 på Messenger. 

torsdag den 10. december 2020 
Referat 

Punkt Tekst Ansvarlig

Mødeleder: 
Referent:

Mødeleder: Mariane 
Referent: Helle & Ib 
Tilstede. Mariane, Helle, Nanna, Hans & Ib

Storkredsen Nanna refererede fra storkredsens møde d. 2.12. 
(referatet udsendes til medlemmerne) 

Nanna

KV 21 Over hele landet arbejdes der på at forberede KV/
RV21. 
Vi diskuterede et evt. valgforbund, og tænker videre.

Mariane 
Nanna 
Helle

Aktiviteter Aktiviteter umulig pga. Corona-nedlukning. Alle

Julearrangement Aflyst, men vi håber på at vi efter nytår kan få 
mulighed for at samles (evt. udenfor) og sige skål  🥂

Alle

Økonomi Vi har nedsat et udvalg bestående af Mariane og 
Nanna, som tager beslutning om hvordan vi bedst 
anvender vores kommunale støttekroner for 
indeværende år. 
Der blev diskuteret flere muligheder: Annonceringer, 
indkøb af faner eller lign. merchandise. Evt. også andre 
‘forventede udgifter’ vedr. valget kunne med fordel 
forudbetales.- 

Alle

Eventuelt Snak om lokalforeningens fremtid. 
Vi er alle enige om at det har været en vanskelig 
periode for Alternativet, både på landsplan og lokalt. 
Vi er også enige om at vi foretrækker en deltagelse i 
kommunalvalget, og vil få afklaret mulighed for at 
stille med kandidater til valget. - Pt er vi ‘kun’ 5 som er 
aktive. Vores helt klare, fælles drivkraft i arbejdet er at 
Å har den ubetinget bedste politik på programmet. 
Temaer som klima, ulighed, miljø og mere demokrati 
med borgerinddragelse er vigtige pejlemærker, som vi 
værdsætter højt.

Alle


